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Projekta īstenošanas aktualitātes 2011.gada 1.ceturksnī 
 

Īstenojot projekta aktivitātes, veicot projektā apstiprinātos publiskos iepirkumus, tika ietaupīti 140 

714,00 LVL. Ņemot vērā minēto un analizējot projekta īstenošanas laikā sasniegtos rezultātus, tika 

meklēti iespējamie projekta grozījumi saistībā ar projekta kopējo finansējumu.  

Analīzes rezultātā tika konstatēts, ka pašreizējā situācijā ir nepieciešama ēkas jumta seguma 

karnīzes elementu, tekņu un noteku nomaiņa visīsākajā laikā, lai nepieļautu ēkas turpmāko 

pamatelementu bojāšanos, jo jau šobrīd veidojas notecējumi, kas izraisījuši ēkas ārsienu un renovējamo 

telpu bojājumus. Jumta lietus ūdens tekņu un noteku elektroapsilde, kas novērš jumta kores apledojumu 

un lāsteku veidošanos, nodrošinās brīvu ūdens izplūdi cauri lietus ūdens teknēm, un ir vienīgais 

pareizais jumta saglabāšanas, kopšanas veids. Jumta noteku un tekņu elektroapsilde samazinās ne tikai 

jumta uzturēšanas izmaksas, bet ļaus nesabojāt, no jauna renovētās karnīzes, lietus ūdens notekas un 

teknes un ārsienas.  

Savukārt, pieprasot finansējumu konferenču zāles renovācijai, finanšu trūkuma dēļ projektā bija 

iekļauta tikai daļa no konferenču zāles, bez zāles foajē un zāles koridora. Ņemot vērā, ka jumta 

bojājumu dēļ ir sabojāti ne tikai konferenču zāles griesti, bet arī zāles foajē un zāles koridora griesti un 

ārsienas, tādēļ arī konferenču zāles foajē un zāles koridoram ir nepieciešams kosmētiskais remonts. 

Analīzes rezultātā tika konstatēts, ka pašreizējā situācijā ir iespējams renovēt vēl 2 

pirmsklīnikas laboratorijas un 1 auditoriju. Arī šajās telpās jumta bojājumu dēļ ir sabojāts griestu un 

sienu apmetums. Analīzes rezultātā ir konstatēts, ka varēs iegādāties un uzstādīt papildus 1 informācijas 

tehnoloģijas komplektu, 3 iekārtu komplektus un 1 mēbeļu komplektu. 

 2011. gada 11.martā RSU Sarkanā Krusta medicīnas koledža iesniedza projekta grozījumus 

VIAA un 2011. gada 8.aprīlī parakstīta Vienošanās par grozījumiem projektā. 
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